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Betreft: Reactie Onteigeninsbeleid

Geachte leden van de Gedeputeerde Staten & Provinciale staten van Noord-Brabant,

Recentelijk hebben wij berichten ontvangen vanuit de provincie met betrekking tot de aanpak van 
het verbeteren van de waterkwaliteit binnen onze provincie, specifiek de plannen van de KRW- 
Impuls Brabant. In deze plannen worden maatregelen beschreven om de waterkwaliteit te 
verbeteren, met als doel de gestelde doelen te behalen.

Hoewel er al veel vooruitgang is geboekt en de provincie zelf aangeeft dat 75-80% van de 
waterkwaliteitsdoelen zijn gerealiseerd, is men nog niet tevreden en streeft men naar verdere 
verbetering. Echter, zowel u als wij weten dat het behalen van 100% van deze doelen in 2027 
onrealistisch en onhaalbaar is.

Het was dan ook een schok toen in de media het bericht verscheen met de kop: "Desnoods 
onteigenen, Brabant gaat doorpakken bij waterbeleid". De provincie en waterschappen, 
verantwoordelijk voor de kwaliteit en beschikbaarheid van drinkwater, zien grote pro blemen. Door 
middel van regulering in het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen (of het verbieden hiervan) en 
het vernatten van beekdalen, worden teelten in deze gebieden beperkt, wat leidt tot 
waardevermindering van gronden en zelfs belemmering van bedrijfsvoering. U spreekt zelfs over 
onteigening van gronden indien nodig.

Om uw eigen onrealistische en onhaalbare doelen te proberen te realiseren, spreekt u over 
ONTEIGENING. Dat dit onderwerp überhaupt ter sprake komt, is al schandalig. Stel u voor dat iemand 
bij u thuis uw tuin komt onteigenen, zonder dat u daar iets aan kunt doen en u dit via externe 
kanalen moet vernemen. Voor ons als jonge boeren is dit wederom een klap in het gezicht.

Er wordt gezegd dat Brabant wil werken aan een toekomstbestendige landbouw en dat jonge boeren 
daarbij cruciaal zijn. Deze jonge boeren hebben afgelopen week nog aan tafel gezeten bij de 
provincie en aangegeven vooraf in gesprek te willen gaan wanneer er plannen worden gemaakt, 
zodat we mee kunnen denken. Het had de provincie gesierd als zij deze absurde plannen op dat 
moment hadden gedeeld.

Wij uiten hierbij onze grote zorgen over het beleid dat de provincie voert. De huidige plannen zijn 
schandalig en brengen veel zorgen met zich mee.

Ik hoop dat u goed nadenkt over de gevolgen die dit beleid zal hebben voor landbouwers, nu en in de 
toekomst. Voedselzekerheid is belangrijk maar niet vanzelfsprekend.

Met vriendelijke groet,
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